
Utviklingsutvalget møte tirsdag 21 mai 2024  

Oppsummering 

 Kl 1800-2000 

Fritun, Mykland 

Tilstede: Frank Sigvaldsen, John Magne Bjerga Ørjan Sollie, Svein Kåre Mjølhus, Maria Aabøe Moen, 
Ingunn Roppestad, Inger-Lene Håland 

Fra administrasjonen; Yngve R Trædal, Sigurd A Jensen 

Forfall: Liv Maria Ravnåsen Hovatn, Ritha C Løvaas. Ingen vara ble innkalt. 

Møte med Mykland bygdelag, Trond Atle Vanebo-Høyland mfl  
 
 
 
 
 
Saker/emner: 

• Forrige møte 
Ingen kommentarer 

• Dialog med bygdelaget 

Det var dialog og drøftinger med utgangspunkt i følgende stikkord: 

• Hva skjer i Mykland? 
• Næring 
• Tiltrekke innbyggere 
• FREYSTA – nettportalen 

Stikkord fra dialogen: 

• Parkering Langevann: mange biler, vanskelig å få parkert til tider. Bygdelaget har 
henvendt seg flere ganger til fylkeskommunen uten konkret respons. 

Beslutning: Administrasjonen melder inn til fylkeskommunen som ønsket tiltak 

• Bobilcamp kan være aktuelt, det er ingen kjente planer pr dags dato 
• Boplikt er svært viktig. Det er flere pene gårdshus som ikke er bebodd og det er 

ikke positivt for bygda. 
• Stasjonen på Hynnekleiv ønskes åpnet igjen. Vil være et godt tilbud også for et 

større område. 
• Tomter. Det er viktig å kunne tilby tomter. Mulighet for spredt boligbygging ved 

dispensasjon, står nevnt i kommuneplanens arealdel. 



• Ny stilling som næringssjef (Yngve R Trædal) vil gi økt ressurs og kompetanse 
over de som ønsker å starte eller utvikle næring i Mykland. Nettsiden til 
kommunen om virkemiddelordning inkl regionalt næringsfond skal oppdateres. 

• FREYSTA – nettportalen. Drøfting av fokus på jakt, avstander, turløyper mm. 
• Vedlikehold av Fritun og fiksing av plass og vei mot skolen er sterkt ønsket av 

bygdelaget. 

Beslutning: Det tas sikte på et oppfølgingsmøte i september i år. Opplegget avklares 
nærmere i dialog med bygdelaget. 


